
El futur de «Ràdio 
Congost» és ben incert 

Ràdio Congost: Desig de fer bona ràdio 

La setmana que ve rAjuntament de 
Granollers podria denegar rautoritzadó 
municipal a una emissora comercial 
polèmica des d'un principi. 
L'emissora de ràdio local «Ràdio Con-
gost» tindrà d'esperar fins la setmana que 
ve -com a minim- per a saber quin és l'es-
devenidor que li espera. Aquesta és la con-
seqüència directa de que la Comissió 
Municipal Permanent, en la reunió cele-
brada dilluns a la nit, no abordés la sol·lici-
tud feta per aquesta empresa per tal 
d'aconseguir la corresponent llicència 
municipal. 
No cal ni dir que en un pais on hi ha per 
costum polititzar-ho tot «Ràdio Congost» 
ès en aquests moments blanc de enceses 
polèmiques entre diversos sectors, tan ciu-
tadans com oficials. Són moltes les especu-
lacions que es fan sobre quma és la postura 
de l'Ajuntament de Granollers i és de 
domini públic l'actitut municipal d'exigir a 
aquesta emissora el cumpliment de tota la 
normativa legal. Sens dubte, aquest és el 
punt de partida de tota una situació, 
extranya des d'un principi, on hi ha molts i 
variats interessos pel mig. De tota manera, 
el punt més viu de la polèmica esclatava la 
setmana passada quan el setmanari «Plaça 
Gran» publicava una editorial criticant el 
tractament que l'alcalde de Granollers ha 
donat al tema. L'article donava per des-
comptat l'imminent tancament de l'emis-
sora comercial. Les males llengües no 
trigaven gens a parlar i la retirada de la 
solliòitud -que presentava la Comissió de 
la Governació- de l'ordre del dia de la ses-
sió de la CMP era interpretada com una 
marxa enrera per part de Rafael Ballús, que 
ho desmentia: «El tema no es va tractar 
per la senzilla raó de que l'esmentada 

soLlicitud no havia passat encara per la 
comissió informativa, que és la que ha 
de fer la proposta. En conseqüència vaig 
demanar que em portessin Fexpedient i 
vaig proposar que passi a la Permanent 
un cop ho hagi fet per la comissió infor-
mativa. Aquesta és la raó per la qual no 
es va tractar dilluns». En aquests termes 
s'expressava Ballús, que a més a més digué 
«ara bé, que ningú és plantegi aíxó com 
un «tour de force», doncs l'Ajuntament 
té tots els resorts al seu favor i no cal ni 
dir que ía manera d'actuar de «Ràdio 
Congost» no ha estat la més correcte al 
permetre la publicació d'una editorial en 
un setmanari que prejutja una ressolució 
que encara s'ha de pendre». A les críti-
ques d'una interpretació molt personal de 
la llibertat d'expressió, l'alcalde de Grano-
llers manifestava: «A Ràdio Congost 
l'unic que se li vol demanar es que cum-
pleixi la normativa, con a qualsevol 
botiga 0 indústria que té la pretensió 
d'iniciar la seva activitat comercial. Que 
ningú barregi el tema de la llibertat d'ex-
pressió, que és una altra cosa. Personal-
ment voldria que a Granollers no n'hi 
ha^ess in dues d'emissores, sino quatre. 
Tots hi sortiríem guanyant Aixó si, 
d'acord amb la Llei. 

En mig de la polèmica 

Miguel Pérez, esftidiant de medicina, ès el 
director de «Ràdio Congost» des de l'inici 

de les seves emissions. En mig de tot 
aquest «tinglado» se sent desanimat al 
veure que el tema entre uns i els altres 
s'està manipulant absolutament «El nos-
tre únic interès és fer una emissora de 
ràdio comercial, que sigui rendable eco-
nòmicament i que no respongui als inte-
ressos politícs ni de cap grup ni de cap 
partit I la veritat és que ens estan maneí. 
gant completament Des del mes d'agost 
de 1.982 tenim presentada una soUici-
tud d'autorització a la Generalitat i el 
cert és que aquests senyors encara no 
ens han contestat». Un dels arguments 
que a nivell de carrer circulen per la ciutat i 
que han ajudat -a caldejar negativament 
l'ambient és la suposada rivalitat amb 
Ràdio-G., l'emissora municipal, que mal-
grat de la seva volurltat no és alièna a la 
situació: «Mira, amb Ràdio-G no hi ha 
camp mena de rivalitat A l'emissora 
municipal hi han uns plantejaments pro-
fessionals i econòmics, que nosaltres res-
petem, i a la nostra emissora, n'hi han 
uns altres. No té res a veure. Que ningú 
digui que anem contra Ràdio-G perquè 
no és cert Volem cercar un tipus de 
ràdio de la que es fa actualment a Barce-
lona, però feta des d'aqui. O sia, que 
cadascú tingui la seva audiència i que 
professionalment hi hagi bona harmonia 
entre uns i els altres. Precisament per evi-
tar problemes vàrem buscar un punt del 
dial ben allunyat per a no peijudicar a 
l'emissora municipal». Miquel Pérez, 
que no acaba d'entendre aquesta lluita d'in-
teressos que s'està produint a Granollers 
arran d'aquesta polèmica, i que assegura 
que a cap més localitat s'han produit, reco-
neix que la publicació de l'artícle-editorial 
en el setmanari ja esmentat potser sí va 
ésser inoportú: «Els de la revista varen 
dir-me que això era noticia i que la volien 
donar. Evidenment quan una soituació 
d'aquest tipus es presenta i t'afecta, no 
pots quedar-te iimiutable. Reconec que 
potser manca una mica de diàleg entre el 
consistori i nosaltres, sí. Ara de la nostra 
impacialitat ningú pot dir-ne res ja que 
Ràdio Congost no s'ha polititzat mai i la 
prova és que no s'ha dirigit cap a critica 
ni a l'Ajuntament, ni a cap partit polític 
ni a cap persona.» 
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